

SUPREME COURT OF CANADA -- JUDGMENT IN APPLICATION FOR A RE-HEARING

OTTAWA, 2005-08-04-09:45EDT. THE SUPREME COURT OF CANADA HAS TODAY DEPOSITED WITH THE REGISTRAR JUDGMENT IN THE FOLLOWING APPLICATION FOR A RE-HEARING.

FROM: SUPREME COURT OF CANADA (613) 995-4330

COUR SUPRÊME DU CANADA -- JUGEMENT SUR DEMANDE DE NOUVELLE AUDITION

OTTAWA, 2005-08-04-09:45HAE. LA COUR SUPRÊME DU CANADA A DÉPOSÉ AUJOURD'HUI AUPRÈS DE LA REGISTRAIRE LE JUGEMENT CONCERNANT LA DEMANDE DE NOUVELLE AUDITION SUIVANTE.

SOURCE: COUR SUPRÊME DU CANADA (613) 995-4330

COMMENTS/COMMENTAIRES: comments@scc-csc.gc.ca

29272 **Jacques Chaoulli et George Zeliotis c. Procureur général du Québec et Procureur général du Canada** (Qc)

Coram: McLachlin C.J. and Major, Bastarache, Binnie, LeBel, Deschamps and Fish JJ.

La requête en nouvelle audition partielle est accordée. Le jugement de la Cour est suspendu pour une période de 12 mois à compter du 9 juin 2005, date à laquelle ce jugement a été rendu.

The motion for a partial rehearing is granted. The Court's judgment is stayed for a period of 12 months from the date such judgment was issued, namely June 9, 2005.
